

Date: 26 February 2023

Subject: Appointment of an interim independent director on the HSBC Oman Bank S.A.O.G ('HBON') Board of Directors

In accordance with HBON's Articles of Association the Board, on 23<sup>rd</sup> February 2023, approved the appointment of Saleh Mohamed Al Zakwani as an interim independent director on the HBON Board of Directors until the upcoming Annual General Meeting, subject to Regulatory approval.

1. Saleh Al Zakwani is the Chairman and founder of Apex Press and Publishing established in 1980. He began his career as the Oman representative of a British publishing house. He has served on the board of several companies including as the Chairman of Alliance Housing Bank and a Director of Gulf Hotels Co SAOG (under which the Crowne Plaza Muscat operates). In 2015 he was appointed as a member of the State Council of Oman and is a founding member of the Oman British Friendship Association, which he has chaired since May 2022.

التاريخ: 26 فبراير 2023 الموضوع: تعيين عضو مؤقت لمجلس ادارة إتش إس بي سي عُمان ش.م.ع.ع ("البنك")

وفقًا للنظام الاساسي للبنك، وافق مجلس ادارة البنك بتاريخ 23 فبراير 2023 على تعيين المكرم صالح محمد الزكواني كعضو مستقل مؤقت لشغل مقعد شاغر لمجلس الادارة حتى تاريخ الجمعية العامة العمومية التالية و ذلك بناءًا على الموافقات التنظيمية.

1. صالح الزكواني رئيس و مؤسس شركة القمة للاعلام و النشر التي تم تأسيسها في عام 1980. بدأ مشواره المهني كممثل لدار نشر بريطانية في السلطنة. عمل في مجالس ادارة لعديد من الشركات كما انه كان رئيس مجلس ادارة بنك التضامن للإسكان وعضو مجلس ادارة شركة فنادق الخليج ش.م.ع.ع التي تعمل بموجبها فندق كراون بلازا مسقط. في عام 2015 تم تعيينه كعضو مجلس دولة و حاليا يترأس اللجنة العمانية منذ مايو 2022.

(Buzaichi

AL SHIWARE

AM OFFICE

TO BE 177 FC 111

TO COD SEED OLDER

SULTANATION OLDER

WHE BANK OMEN OF

رحمة البوسعيدي Rahma Al Busaidy أمين سر مجلس الادارة والبنك Company & Board Secretary

Oman Commercial Reg. No. 1080849